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                                                                                                                                       ŘÍJEN 2024  
MÍSTNÍ ZPRAVODAJ OBCE OUDOLEŇ

 

SLOVO STAROSTKY  
 

Vážení spoluobčané, 
     se šarmem podzimu přichází říjen, měsíc proměnli-
vého počasí a barevné přeměny přírody. Slunce po-
stupně klesá na obzoru, dny se krátí, večery a noci se 
prodlužují,  příroda se začíná připravovat na zimní spá-
nek. 
     Máme za sebou dny nejistoty a příprav na povodně, 
které nás v polovině září minuly. Bohužel takové štěstí 
neměly obce a města v jiných částech naší republiky. 
Povodňová komise byla i v naší obci v pohotovosti 
po celý víkend od 13. do 15. září. Poděkování patří míst-
ním hasičům, kteří z vlastní iniciativy nachystali pytle, 
byli s námi ve spojení a vyjeli pouze k jednomu zatope-
nému sklepu. 
      První říjnovou neděli oslavujeme v naší obci posví-
cení. Kdysi nejoblíbenější svátek českých vesnic dnes 
již upadá, ale přesto si myslím, že se alespoň v někte-
rých rodinách scházíte a posvícení si připomínáte. 
      Jednou z nejdůležitějších historických událostí, na 
kterou  si  v tomto  měsíci  vzpomeneme,  je  Den  vzniku  

 
samostatného československého státu, kdy naše země 
získala svou svobodu. 28. říjen připadá v letošním roce 
na pondělí, takže prožijeme prodloužený víkend a děti 
budou pokračovat podzimními prázdninami. 
     Zima nám už začíná klepat na dveře  a před námi je 
ještě spousta věcí, které bychom chtěli zvládnout. 
Za námi je oprava kapličky, kterou se podařilo zrekon-
struovat. Zbývá ještě upravit prostor kolem kapličky a 
vysadit lípy. Během letních prázdnin jsme zvládli zre-
konstruovat školní kuchyň a školní jídelnu. Od začátku 
školního roku se v ní vaří, od druhého školního týdne 
chodí děti ze školy na obědy do nové jídelny. Sice ještě 
zbývá doladit pár nedostatků, ale vcelku jsme ve finále. 
Na stavebních parcelách jsou dokončené všechny sítě 
a veřejné osvětlení, připravujeme opravu obecní cesty. 
V těchto dnech je vypsané výběrové řízení na opravu 
místní komunikace na Slavětín, kterou bychom chtěli le-
tos ještě zvládnout. Úspěšně bylo dokončeno i vytyčo-
vání v rámci pozemkových úprav, kterým jsme se od 
dubna věnovali. 
     Vychutnejte si poslední slunečné počasí a užívejte 
barev podzimu.          Blanka Zvolánková, starostka obce 

Zástupci naší obce na Podoubravském víceboji. Foto: Pavlína Kubátová 
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− Kontrola usnesení - usnesení jsou průběžně plněna.  

− Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemku p. č. 476/5, 
orná půda, o výměře 442 m2 v k. ú. Oudoleň za cenu 
30 Kč/m2 a pověřuje starostku podpisem kupní 
smlouvy. Obec zajistí sepsání smlouvy, kupující 
uhradí poplatek za zápis smlouvy do katastru 
nemovitostí.   

− Zastupitelstvo bylo seznámeno se žádostí o nové 
vedení obecního vodovodu k čp. 19 a čp. 142 
v Oudoleni. Obec provedla prodloužení vedení 
obecního vodovodu pouze na hranici pozemku 
žadatelů. Dále budou na vedení umístěny 2 uzávěry 
pro možnost napojení žadatelů. Při napojení bude 
obec hradit pouze 2 uzávěry a 2 vodoměry. 
Zastupitelstvo neschválilo další prodloužení vedení 
obecního vodovodu dle žádosti.  

− Zastupitelstvo schvaluje Zřizovací listinu ZŠ a MŠ 
Oudoleň. V nové zřizovací listině byly upraveny 
podmínky hospodaření s majetkem a byla doplněna 
o novou doplňkovou činnost. 

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí 
Výroční zprávu ZŠ a MŠ Oudoleň o činnosti školy 
ve školním roce 2023/2024.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno s cenovou nabídkou 
na opravu místní komunikace ke koupališti a na 
Čtvrtích. Zastupitelstvo schvaluje výběrovou komisi 
pro výběrové řízení na akci: „Oprava komunikace na 
Čtvrtích“ ve složení: Mgr. Blanka Zvolánková, Pavel 
Veselý, Michal Blažek. Zastupitelstvo schvaluje 
požádat o provedení výběrového řízení Centrum 
společných služeb Svazku obcí Podoubraví.  

− Zastupitelstvo schvaluje Licenční smlouvu 
č. 1067/2024 na využívání mapové aplikace Geo-
portál GEPRO Premium a Smlouvu o dodávce a 
ochraně údajů katastru nemovitostí vedených v elek-
tronické podobě mezi Obcí Oudoleň a firmou 
GEPRO spol. s r. o., Praha 5 a pověřuje starostku 
podpisem smluv.  

− Zastupitelstvo schvaluje požádat o dotaci v rámci 
Výzvy č. 2 Strategického plánu Společné zeměděl-
ské politiky, Fiche č. 5 – Základní služby a obnova 
obcí.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí zá-
pis v Kronice obce za rok 2023.   

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí:  
▪ Rozpočtové opatření č. 7/2024. Rozpočtovým 

opatřením bude rozpočet na straně příjmů navý-
šen o 69 267,35 Kč (nejvyšší příjem činí příjem 

z daně z nemovitých věcí ve výši 56 996 Kč) a na 
straně výdajů o 46 460 Kč (nejvyšší výdaj činí vý-
daj na vyžínání v obecním lese ve výši 
19 360 Kč).  

▪ Rozpočtové opatření č. 8/2024. Rozpočtovým 
opatřením bude rozpočet na straně příjmů navý-
šen o 161 301,57 Kč (nejvyšší příjem činí dotace 
z Obnovy venkova Vysočiny 2024 na veřejné 
osvětlení ve výši 150 000 Kč) a na straně výdajů 
o 353 Kč (výdaj na volby do zastupitelstev krajů a 
Senátu PČR).  

▪ Rozpočtové opatření č. 9/2024. Rozpočtovým 
opatřením bude rozpočet na straně příjmů navý-
šen o 48 000 Kč (dotace na volby do zastupitel-
stev krajů a Senátu PČR).  

− Zastupitelstvo bere na vědomí stav peněžních pro-
středků na účtech: 

ČSOB, a. s.  1 425 665,25 
ČSOB, a. s.                      5 165 232,09 
Česká spořitelna, a. s.    1 454 935,99 
Česká národní banka 1 398 153,68 
Celkem                             9 443 987,01 Kč. 

− Různé - zastupitelstvo bylo seznámeno: 
▪ s informacemi k pozemkovým úpravám, k opravě 

kapličky, k rekonstrukci školní kuchyně a ke sta-
vebním parcelám. 

▪ s návrhem Lesního družstva obcí Přibyslav na 
nákup Ranského rybníka.  

▪ s informacemi k Podoubravskému víceboji.  

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DNE 18. 9. 2024 

 

 

 

P O Z V Á N K A 
 

na zasedání Zastupitelstva obce Oudoleň, které se 
bude konat ve čtvrtek 10. 10. 2024 od 18.00 hodin 
v zasedací místnosti obecního úřadu.  
  

Program: 
1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Navýšení konektivity do lokality Oudoleň 
4. Výběrové řízení: Oprava komunikace na 

Čtvrtích 
5. Výběrové řízení: Částečná přeparcelace + 

zasíťování plochy a.5 – II. etapa 
6. Pouť 2025 
7. Rozpočtové opatření č. 10/2024 
8. Stavy na účtech obce 
9. Různé 
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BAZÁREK BYL ÚSPĚŠNÝ 

Podzimního bazárku se zúčastnilo 
9 prodejců. Celkem se prodalo oblečení 
za 4 995 Kč. Děkujeme, že pomáháte 
šetřit životní prostředí. 
   

VÝVOZ POPELNIC KAŽDÝ TÝDEN  

Firma AVE CZ odpadové hospodářství, 
Žďár nad Sázavou od měsíce října vy-

váží popelnice ve čtvrtek každý týden. 
 

KONTEJNER NA VELKOOBJEMOVÝ 

ODPAD  
Ve dnech 18. – 20. 10. bude za kultur-
ním domem umístěn kontejner na velko-
objemový odpad. Kontejner je určen na-
příklad na staré matrace, koberce, zrca-
dla, umyvadla, linoleum apod. Není ur-
čen na nebezpečný odpad (např. pneu-
matiky) nebo elektroodpad. 

ROK O ČAJI  
    Jako téměř každý první čtvrtek 
v měsíci, tak i 5. 9. jsme se sešli na Čaji 
o páté v oudoleňské hospůdce u paní Jany. 
Ale tento čtvrtek byl poněkud jiný. Byl 
výroční. Už rok se každý měsíc scházejí 
naši spoluobčané, většinou ženy, při po-
sezení Čaj o páté.   
     Scházejí se proto, že si chtějí spolu 
popovídat, zasmát se, postěžovat, probrat 
uplynulé události. 
     Když jsme tuto aktivitu před rokem 
poprvé uspořádali, mysleli jsme si, že to 
bude chvilkové. 
     Jsem moc ráda, že účastníci vydrželi, že 
mají chuť se sejít a pár hodin všichni spolu 
pobýt. 
     Já a paní starostka Blanka jsme 
společnost navštívily. Popřály jsme 
tentokrát 15 děvčatům – žádný muž 
nepřišel - hodně zdraví, pohody a dalších 
milých setkání. 
     Děkujeme paní Janě za přípravu 
pohoštění, kterou pro tato setkání zajišťuje. 
Panu Romanovi, který zajistí svoz a rozvoz. 
     A  vám všem, kteří se scházíte, přejeme 
hodně takových čtvrtků a jiných příležitostí 
k setkávání. 
      Hodně sil, zdraví a pohody  
                        přeje za celou obec Pavlína 

 

Z PODOUBRAVSKÉHO VÍCEBOJE JSME 

DOVEZLI KRÁSNÉ 6. MÍSTO 
     Na první zářijovou sobotu máme již po několik let 
jasný program v podobě soutěžního klání zástupců obcí 
Podoubraví. Na 17. ročník Podoubravského víceboje 
jsme letos vyrazili do vesničky Klokočov ve složení 
Blanka Zvolánková, Pavel Veselý, Michal Blažek, 
Pavlína Blažková a Martin Antl. Při slavnostním nástupu 
17 družstev nás přivítali předseda Svazku obcí Podou- 

 

braví pan Miloš Starý a starostka obce Klokočov paní 
Hanka Zárubová. Soutěžní týmy pozdravil i senátor 
Mgr. Jan Tecl, který všem popřál hodně sportovních zá-
žitků. 
     A protože jsme letos přijeli na víceboj jako první, vy-
razili jsme ihned po týmu z Klokočova na trasu obcí, na 
které jsme absolvovali 6 soutěží. Jako první to byla 
střelba z luku a ze vzduchovky (celkem to šlo☺), násle-
dovaly hody disky na discgolfový koš (nic moc ). Velmi 

1
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27

Sociální demokracie

Česká pirátská strana

PŘÍSAHA občanské hnutí

SPD, Trikolora a PRO

STAČILO!

STAROSTOVÉ PRO VYSOČINU

KDU - ČSL

ANO 2011

Společně se Starosty pro občany

V ý s l e d k y  v o l e b  d o  Z a s t u p i t e l s t v a  k r a j e  V y s o č i n a

O b e c  O u d o l e ň

V o l e b n í  ú č a s t  3 3 , 5 7  %

Foto: Pavlína Blažková 
VELKÝ DÍK PATŘÍ PAVLÍNCE BLAŽKOVÉ ZA SKVĚLÝ NÁPAD A JEHO REALIZACI!!! 
 



 

  
OUDOLEŇSKÉ LISTY 10/2024 4 

se nám dařilo při chůzi na lyžích ve trojici (Pavel, Mar-
tin, Jenda), v hádání věcí ze zavřeného kufru (Pavlín-
ka válela☺), v historii (Michal byl připraven na jed-
ničku☺) a skládání erbu Klokočova, zdravověda byla 
hračkou pro Martina. Společně jsme získali krásných 
80 bodů a obsadili tak suprové 6. místo.  
     Po návratu všech týmů následovala soutěž staros-
tek a starostů s názvem „Uživíš svoji obec?“ Po louce 
organizátoři rozházeli  kartičky se zvířaty a čísly. Úko-
lem představitelů obcí bylo běháním získat co největší 
počet bodů na kartičkách. Sice jsem se neumístila na 
prvních místech, ale snad bych naši obec uživila☺… 
     Při slavnostním vyhlašování výsledků jsme obdrželi 
diplom a krásné ceny od mnoha sponzorů dané akce. 
Děkujeme organizátorům za skvělé zázemí a přípravu, 
perfektně nachystané soutěže, výborné občerstvení a 
napečené koláčky, dále hudební skupině HOPE, která 
hrála pro zábavu až do pozdních večerních hodin a za-
končila skvělé setkání. 
     Dále děkuji všem zúčastněným zastupitelům, Ro-
manu Zelenkovi za dovoz a odvoz, Jendovi Blažkovi  
za pomoc při soutěžení, dalším občanům a přátelům 
za fandění. 
      Příští rok bude opět 1. zářijová sobota patřit Po-
doubravskému víceboji a my se pojedeme podívat 
do Vilémova. Už teď se moc těšíme, jak se společně 
pobavíme a odpočineme si od obecních záležitostí.                                
                                                      Blanka Zvolánková  

JABLÍČKOVÉ ZÁŘÍ V MATEŘSKÉ ŠKOLE  
     V září jsme ve školce přivítali 9 nových dětí, do-
konce i dva dvouleté chlapečky. Aktuálně naši školku 
navštěvuje 16 dětí.  
     Celý měsíc září jsme se zaměřili hlavně na adap-
taci nových dětí, vyprávění o prázdninách, seznámení 
s hračkami a vybavením mateřské školy. Zařadili 
jsme seznamovací hry, hry na podporu přátelství a 
spolupráce a také činnosti, které dětem pomohly se-
známit se s novým prostředím a s novými dospěláky. 
Naším cílem je, aby děti chodily do školky rády. 
     Druhý týden nás provázelo téma přátelství. Zopa-
kovali jsme si jména dětí, učitelek a personálu v MŠ a 
ZŠ. Byli jsme také na prohlídce celé školy a navštívili 

jsme naše bývalé spolužáky ze školky, kteří nás při-
vítali písničkou, kterou se ve škole naučili. Tento tý-
den jsme se soustředili na to, aby si každý uvědo-
mil, jak je pro školku důležitý. Proto si každý pro-
hlédl sám sebe v zrcátku, nakreslil se a nalepil svou 
postavu na dveře mezi ostatní kamarády ze školky.  
     Ale nejen na adaptaci a pravidla jsme se v září 
zaměřili. Inspirovali jsme se podzimem a úrodou 
jablek. Každý si do školky přinesl jedno či více jablí-
ček, abychom je mohli prozkoumat. Vyzkoušeli 
jsme chuť a vůni. Řekli jsme si, jakou má barvu, tvar 
a co všechno se dá z jablíčka vyrobit. Zkusili jsme 
si, zda jablíčko plave, také jsme si z něho upekli 
buchtu, ochutnali mošt a usušili křížaly. Navlékli 
jsme náhrdelník z jablečných slupek. Zkoušeli jsme 
po žebřinách vyšplhat pro to nejsladší jablíčko a tu-

nelem se prokousat jako červíci. Také jsme venku 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA OUDOLEŇ 

 

Foto: Blanka Zvolánková 

Fotografie: Veronika Málková 
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hledali jabloně a v aleji ovocných stromů nasbírali 
ovoce.     
       Dozvěděli jsme se spoustu zajímavých věcí. Napří-
klad, že v každém zdravém jablíčku je ukrytý zárodek 
nového stromu. Pojmenovali jsme si konkrétní části ja-
blka a řekli jsme si, kde se jablíčka skladují, a kromě 
jablečné buchty jsme si společnými silami připravili také 
přesnídávku. Naučili jsme se nové básničky a písničky. 
Také jsme několika způsoby jablíčka výtvarně ztvárnili. 
Teď už si snad všichni budeme pamatovat, že jablíčko 

má svého bubáka (a ne ducha!)         
      Kromě jiného jsme pravidelně cvičili a hráli různé 
hry. Předškoláci se tento měsíc pozvolna seznamovali 

s předškoláckými aktivitami (např. starost o svoje pas-
telky v penálu, pomoc při úklidu, při obědě). Zahájili 
jsme uvolňovací cviky ruky – paže, loket, zápěstí. Gra-
fomotorické cvičení – kruh zleva doprava a obráceně. 
Pravolevou orientaci, matematickou pregramotnost a 
orientaci v prostoru.  
     Také jsme si pověděli, že 28. září slavíme státní svá-
tek na počest knížete svatého Václava. Přiblížili jsme si 
život svatého Václava formou videa pro děti a podívali 
se, jak vypadají korunovační klenoty.  Vytvořili jsme si 
svatováclavskou korunu a vykreslili omalovánky s touto 
tematikou. 
     Těšíme se na další měsíce plné zábavy a poznání.  
                                                   Paní učitelky ze školky

PRVNÍ ŠKOLNÍ DEN 
     V pondělí 2. září jsme v naší škole slavnostně zahá-
jili nový školní rok 2024/2025. Přivítali jsme mezi námi 
7 nových prvňáčků. Přivítat a povzbudit je také přišla 
paní starostka Mgr. Blanka Zvolánková, která tradičně 
věnovala dětem něco sladkého a něco na památku. 
Děkujeme. 
     Po společném přivítání a představení pak prvňáčci 
odešli do své třídy, kde na ně čekaly učebnice, sešity, 
pomůcky, dále také batůžek, který dětem věnoval Kraj 
Vysočina. Společně jsme se přesvědčili, že i noví ško-
láci už unesou aktovku a dokáží si čipem otevřít dveře 
do školy, a tak už nám nezbývá než se těšit na 
všechno, co se ve škole naučíme a co společně proži-
jeme.                                                             Učitelky ZŠ 

PRVNÍ PLAVÁNÍ 
     V pondělí 9. září jsme jeli na plavání. Letos se výuky účastní 7 dětí 
z mateřské školy a 25 školáků. I když někteří hned kvůli nemoci nemohli 
poprvé jet, plavání se vydařilo a moc jsme si to užili. Jsme moc rády, že 
se přihlásily všechny školní děti, i když to pro některé není lehké a musejí 
trochu bojovat samy se sebou. Radost z pohybu byla patrná u všech zú-
častněných. Bonusem dne byl oběd v nové školní jídelně. Při vstupu 
do nově vzniklých prostor děti hlasitě vyjadřovaly překvapení a nadšení. 
A tak i když nás po dlouhé době čekal deštivý den, my jsme měli den slu-
níčkový.                                                                                       Učitelky ZŠ 

  

DŘEVÍČKOVÁ DÍLNA 
     Vyráběla jsem stojánek na svíčku, vy-
ráběli jsme z olšového dřeva. Nejdřív jsem 
si vzala kus dřeva a začala jsem brousit, 
když jsem to měla obroušené, obkreslila 
jsem na dřevo svíčku, pak jsem šla k pá-
novi, který měl u sebe vrtačku a udělal tam 
4 díry. Pak jsem si vzala 4 kolíky a za-
tloukla jsem je tam a pak jsem si to ozdo-
bila. Používala jsem: brusný papír, vr-
tačku, tužku, kladívko, ruční vrtačku, pil-
ník.                                                      A. H. 

Prvňáčci. Foto: ZŠ 

Nová školní jídelna v kulturním domě. Foto: ZŠ 

Foto: ZŠ 
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Školní rok 1936-37 
      Dne 31. ledna 1937 byly pořádány školním žactvem 
dětské šibřinky v hostinci p. Meda v 19 hodin večer 
s tímto programem: 1. Rej masek, 2. Zaječí hra, žáci 
II. tř. 3. Hradnice, hra, žáci I. tř., 4. Tančení „České be-
sedy“, žáci III. tř., 5. Baron Prášil vypravuje, žáci III. tř. 
Produkce zúčastnilo se velice mnoho občanstva a na 
dobrovolném vstupném získáno 347.95 Kč.  
       Oslava 87. narozenin presidenta Osvoboditele byla 
konána na zdejší škole dne 6. března 1937 od 10. ho-
diny dopolední v I. třídě. Zúčastnili se pořadu občané 
z Oudoleně, hlavně rodiče dětí školních. Třídy toho dne 
byly ozdobeny chvojím, vlajkami a praporky a na bu-
dově školní rovněž byla vztyčena vlajka. Večer, dne 
6. března 1937, pořádal oslavu rovněž sbor dobrovol-
ných hasičů v Oudoleni, pálil ve školní zahradě hranici. 
Této slavnosti zúčastnili se třídní učitelé ze II. a III. třídy 
se školními dětmi. Žáci ze III. třídy recitovali a potom 
společně zpívali hymny.  
      Ve dnech 14. – 20. března 1937 byl na naší škole 
pořádán „týden čistoty a zdraví“. Žactvo bylo poučeno 
o potřebě duševní i tělesné pohotovosti, jež vede 

k všestranné zdatnosti, i o významu čistoty těla, šatstva, 
obuvi, školní budovy, příbytku, obce, čistoty myšlení a 
veškerého jednání. Žáci ve III. třídě přinesli si ručníky, 
mýdlo a v přestávce si umývali ruce.  
      Na Bílou sobotu věnovalo žactvo III. třídy věnce 
na desky padlých ve světové válce a chlapci ze III. tř. 
před 12. hodinou polední stáli čestnou stráž u tohoto po-
mníku.  
       Za celý rok konali žáci celkem 20 vycházek, jež 
měly účel vlastivědný a jednak tělovýchovný. Všichni 
žáci ze III. třídy naučili se jezditi na lyžích. 
       V tomto školním roce přihlásilo se do Dorostu Čs. 
Č. kříže 57 žáků. Vedli samosprávu ve třídě a pečovali 
o své zdraví. Dbali čistoty tříd, svého těla, šatstva a do 
učeben nosili čerstvou vodu. Vyměňovali vodu u květin 
v lahvičkách, nosili různé květiny a učili se je jmenovati. 
Zároveň upravovali školní zahradu, pěstovali a sázeli 
stromky a květiny v bedničkách a květináčích. Zalévali, 
pleli, uhrabovali cestičky a jiné.  
                                      Zapsal: Alois Prachař, říd. učitel       
    (V ukázce je zachována původní pravopisná úprava.) 

Ariel Lawhon: KRYCÍ JMÉNO HELENA  

       Tento strhující román se točí ko-
lem čtyř krycích jmen, které používala 
slavná špionka a protinacistická odbo-
jářka Nancy Wakeová během války… 
Píše se rok 1936 a Australanka Nancy 
žije v Paříži. Zde se setkává s bohatým 
francouzským průmyslníkem Henrim 
Fioccou. Henri ji okouzlí a jako jeho 
manželka se Nancy, po pádu Francie 
do nacistických rukou, stává LUCIENNE CARLIERO-
VOU. Pod touto identitou pašuje Nancy lidi a dokumenty 
přes hranice ke spojencům. Její úspěchy a především 
schopnost vyhýbat se gestapu jí vynesou další pře-
zdívku: BÍLÁ MYŠ. Nakonec je však i Nancy donucena 
opustit Francii a milovaného Henriho. Rozhodně se 
však nevzdává. Na vlastní žádost se účastní školení 
Special Operations Executives v Británii a stává se pro 
své spolubojovníky HÉLÉNE. Nakonec je Nancy vy-
slána zpět do Francie jako smrtící MADAM ANDRÉ, 
jedna z nejmocnějších vůdkyň francouzského odporu, 
vyzbrojená vtipem, svou podpisovou červenou rtěnkou 
a talentem získat pro své lidi jakékoliv zbraně…  
       Pokud však nepřítel zjistí, že tyto čtyři identity ozna-
čují jednu jedinou ženu, nikdo Nancy a její blízké ne-
ochrání. A čím víc se blíží okamžik, kdy bude Francie 
konečně osvobozena, tím je nebezpečí pro ty, které 
Nancy miluje, větší a smrtelnější. 

Danka Štoflová: JAK JSEM RODILA 

INDIÁNSKÉHO SYNA Z KMENE ČEROKÍ    
       Danka Štoflová, autorka 
úspěšného blogu na portálu iD-
NES, představuje knižní po-
dobu vtipně a s nadhledem vy-
právěných příběhů ze života in-
diánů kmene Čerokí o velké ro-
dině, muži a dětech, společně 
žijících na půdě, která indiánům 
po staletí patří, uprostřed hlubo-
kých lesů v Severní Karolíně, 
na úpatí pohoří Great Smoky 
Mountains.    
        Vtipně, svěže a poutavě se šarmem Betty MacDo-
naldové předává mýty, životní postoje a jednoduché 
moudrosti okořeněné sžíváním se s naprosto odlišnou 
evropskou kulturou v osobě samotné autorky. S poko-
rou vypráví příběhy indiánů a zamýšlí se nad svým ži-
votem, zažitými stereotypy, nad ctí, hrdostí, láskou, 
vztahem k rodičům, dětem, starým a nemohoucím, 
k přírodě, ke zvířatům, ke smrti a k hvězdné obloze. 
Každý si totiž hluboko uvnitř přeje být právě tím, co 
v dětství tolik obdivoval. Indiánem.  
      Její blog okamžitě uchvátil tisíce čtenářů a v roce 
2022 získala hned prestižní blogerské ocenění ve dvou 
kategoriích  

ŠACHOVÁ SEZÓNA 2024/25 SE BLÍŽÍ 

A MY JSME PLNĚ PŘIPRAVENI! 
      Sezóna 2024/25 se blíží a i my se na ni připravu-
jeme pravidelnými pátečními tréninky v KD.  
      Našimi soupeři v Regionální soutěži (RS) budou 
hráči ze Světlé nad Sázavou, Havlíčkova Brodu, Žďáru 

nad Sázavou a Křižánek. Naše soupiska aktuálně čítá 
15  hráčů. Z převážné většiny jsou to hráčky a hráči do 
18 let, takže si myslím, že o budoucnost našeho oddílu 
nemusíme mít obavy. A i proto, jako v minulém roč-
níku,  tito naši mladí talenti budou hrát zápasy RS a tím 
nabírat další zkušenosti. Jsem velice rád, že naši doros-
tenci, kterými jsou Štěpán Zvolánek, Tomáš Benc, 

TJ SOKOL OUDOLEŇ 

 

OBECNÍ KNIHOVNA OUDOLEŇ - NOVINKY 

 

 

HISTORIE – PAMĚTNÍ KNIHA OBECNÍ ŠKOLY V OUDOLENI - POKRAČOVÁNÍ 
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Matyáš Sláma a další, se s velkou chutí zapojili do 
chodu našeho oddílu, odvádějí zde velmi dobrou práci 
a pomalu přebírají pomyslný ,,štafetový kolík". Navíc je 
zde ještě jedna pozitivní zpráva, že šachisté z okolí mají 
zájem se připojit k našemu týmu a rozšířit a posílit naše 
řady. 
      V loňské sezóně jsme obsadili 3. místo (předchozí 
2 sezóny jsme vyhráli), a i letos, přestože budeme opět 
stavět na našich mladých hráčích, jsem přesvědčen, že 
se na stupních vítězů udržíme. 

      Dne 19. října startuje Liga Vysočiny mládeže, 
které se účastní hráči a hráčky do 16 let z celého kraje. 
Liga zahrnuje 8 turnajů, přičemž  první z nich proběhne 
ve Velké Bíteši. V loňském roce naši mladí šachisté 
s podporou rodičů absolvovali některé z těchto turnajů 
a věřím, že i letos se těchto akcí budeme účastnit v hoj-
ném počtu.  
      Závěrem bych chtěl popřát všem šachistům radost 
z každé odehrané partie a mnoho úspěchů. Našim "fan-
dům" děkuji za přízeň a podporu. 
                                       Za ŠO TJ Sokol Oudoleň MCH 

STOLNÍ TENISTÉ ZAHAJUJÍ SEZÓNU 2024/25 

S DVĚMA TÝMY 
      Nová sezóna ve stolním tenise je v plném proudu a 
náš oddíl do ní vstupuje se dvěma týmy. Naše „Áčko“ 
bude bojovat v Regionální soutěži 3 (RS3) a „Béčko“ 
v Regionální soutěži 4 (RS4). V letošním ročníku máme 
k dispozici 14 hráčů, mezi kterými jsou i někteří nováčci. 
Všichni se pravidelně scházejí na trénincích, a jejich vý-
konnost se neustále zlepšuje, což je velmi pozitivní sig-
nál pro nadcházející zápasy. 
      Naším cílem pro sezónu 2024/25 je stabilizace týmu 
a snaha o postup do vyšší soutěže, jak v RS3, tak i 

v RS4. Víme, že to nebude jednoduché, ale věříme, že 
to není nemožné. 
      „Áčko“ se v letošní sezóně utká s týmy ze Světlé nad 
Sázavou, Havlíčkova Brodu, Ostrova Havlíčkův Brod, 
Jitkova, Šmolov, Přibyslavi, Ledče nad Sázavou, Cho-
těboře, Mírovky a Malče. „Béčko“ změří síly s hráči Při-
byslavi, Ledče nad Sázavou, Ostrova Havlíčkův Brod, 
Šmolov, Jitkova a Světlé nad Sázavou. 
      Do sezóny vstupujeme s odhodláním podat co nej-
lepší výkony, pokusit se o postup a především si užít 
radost ze hry nad zelenými stoly, která nás všechny 
spojuje.                               Za Oddíl stolního tenisu MCH 

VÝLET ZA KRÁSAMI NAŠÍ VLASTI BYL 

OPĚT KRÁSNÝ A POUČNÝ 
      Společně s oudoleňskými občany jsem se 
zúčastnila tradičního podzimního výletu Za krá-
sami naší vlasti.  
      Bylo krásným a nezapomenutelným zážit-
kem vidět Třebechovický Proboštův betlém, 
který mě vrátil zpět do dětství. Následující ne-
plánovaná návštěva parku a nádvoří zámku 
v Častolovicích byla nádhernou oázou klidu a 
pohody. A co mě velmi okouzlilo, bylo Muzeum 
českého karosářství. Měli jsme komentovanou 
prohlídku a musím ocenit průvodce, který nám 
připravil poutavé vyprávění o firmě Sodomka a 
karosářství ve Vysokém Mýtě. A posledním ne-
opakovatelným zážitkem byla procházka měs-
tem Litomyšl. To vše díky průvodci, který nám 
zprostředkoval kulturní, společenský a umě-
lecký život v tomto městě.  
    Celý výlet se nesl v pohodové a radostné at-

mosféře. Mám na co vzpomínat. Děkuji kamarádce Janě Kubátové 
za krásný zážitek a organizaci těchto zájezdů.                    Eva z Prahy 

OHLÉDNUTÍ ZA SOUTĚŽNÍM ROKEM 2024  
      Stejně jako v loňském roce se i letos naši dobrovolní hasiči a 
hasičky zúčastnili okrskové soutěže, a to v Jitkově, kde mladší muži 
získali 3. místo. Vedlo se i ostatním družstvům, jen to bohužel 
nestačilo na stupně vítězů. 
      Stejně tak už bývá zvykem absolvovat noční soutěže, a to 
tentokrát v Kameničkách a ve Vortové. V Kameničkách, i přes pozdní 
hodinu, obě družstva bojovala jako lvi a i ve Vortové po malém 
zakolísání dokončili jak ženy, tak muži platným pokusem. Tato noční 
soutěž byla poslední v tomto roce, ale doufejme, že v následujícím 
roce se nám bude více dařit nejen s volným časem, ale i s počasím, 
abychom se mohli účastnit více soutěží. 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OUDOLEŇ 

 

Fotografie: SDH 
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      Ale tou úplně poslední soutěží byla akce v Kojetíně, 
který slavil 150 let založení místního sboru. Při této 
příležitosti uspořádali netradiční požární útok, do kterého 
se zapojilo naše družstvo žen. Tým tvořily: D. Zelenková, 
L. Pollaková, I. Bencová, N. Zelenková a K. Kubátová. 
Ale protože nám dva sportovci chyběli, uvítali jsme 
pomoc 2 mužů, a to R. Zelenky a P. Plíhala. Úkolem bylo 
před startem vypít 0,5 l piva nebo nealko piva, poté už 
vše bylo jako na standardní soutěži. Děvčata a pánové 
se s pitím popasovali dobře a výsledkem bylo 4. místo. 
Gratulujeme. 
      Naše SDH se neúčastní jenom soutěží, ale pořádá 
výlety, oblíbený masopust, lampionový průvod, sbírá 
elektroodpad, letošní rok byl i premiérou oudoleňského 
pádlování, čistí koupaliště a letos budeme opět pořádat 
zábavu, a to v sobotu 23. 11. v místním kulturním domě, 
kam Vás všechny srdečně zvu. Hrát bude AIRBACK. 
      Závěrem chci všem poděkovat nejen za úsilí, ale hlavně za čas a ochotu být prospěšný nejen sboru, ale i ostatním. 
Dále děkuji obci Oudoleň za spolupráci a stejně tak všem občanům naší krásné obce.  

                                   Za SDH Oudoleň Hanka Zelenková 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE 2024 

10. 10.  Zasedání zastupitelstva Obec 

12. 10.  Soutěž mladých hasičů SDH 

18. – 20. 10.   Velkoobjemový odpad Obec 

7. 11.  Čaj o páté Obec 

8. 11.  Svatomartinská lampionová  stezka 

 
SDH 

 

ŽIVOTNÍ  JUBILEUM 
 
 

V měsíci říjnu oslaví  výročí narození: 
 

Vladimíra Stehnová, Oudoleň 97 
Karel Kubát, Oudoleň 30 

Marie Kubátová, Oudoleň 30 
Dana Slámová, Oudoleň 129 
Libor Ondráček, Oudoleň 24 

 
 

BLAHOPŘEJEME! 
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Velké poděkování 
      Děkujeme šikovným oudoleňským hasičům za bleskový 
zásah a odčerpání vody ze zaplaveného sklepa.  

Vděční L. a H. Janáčkovi z čp. 127 

 

KULTURA – INZERCE - FOTOOKÉNKO 

 

mailto:obec@oudolen.cz
http://www.oudolen.cz/

